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Protokoll nr 1 

Styrelsemöte Svensk Specialklubb för Tibetansk Spaniel  

8 januari 2024 

 

Plats :  Digitalt via Zoom 

Tid: 8 januari 2024   

Närvarande: Pia Molin, Christina Fogel, Lotta Östlund, Anette Ståhl,                      

 Annika Arosenius, Anneli Djurman 

Frånvarande: Christina Johansson 

 

§1) Mötets öppnande 

Ordförande Pia Molin öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

§2) Val av justerare 

Att tillsammans med ordförande justera protokollet valdes Annika Arosenius. 

 

§3) Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare för mötet valdes Lotta Östlund. 

 

§4) Godkännande av dagordning 

Dagordningen och tre punkter placerades ut under sitt område, årsmötet, 

uppfödarträffen och sponsring. 

 

§5) Föregående protokoll 

Föregående Protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§6) Ordförandes rapport 

Ordföranden informerade om att en del formuleringar i våra stadgar behöver justeras, 

mer info kommer 

Styrelsen har diskuterat och formulerat ett svar på en remiss från SKK, 

ordföranden skickar SSTS åsikt till ansvarig. 

 

Verksamhetsberättelsen är påbörjad 

 

§7) Kassörens rapport 

Kassören har fått meddelande att La Sydost nu är avslutat.   

Ett nytt Agria avtal är nu påskrivet och färdigt. 

 

§8) Sekreterarens rapport 

Sekreteraren har inget att meddela, de mejl som kommit har förmedlats till alla 

berörda 
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§9) Avels kommittén 

Avelskommittén har inget att rapportera. 

2 st anmälda till avelskonferensen i Bålsta 

 

§10) Utställnings kommitteen 

Utställnings kommitteen meddelar att alla ansökningar för 2025 är godkända 

av  utställnings kommitteen och kommer i det snaraste att läggas ut på hemsidan 

Inofficiella utställningen för valp och junior 13/4 är klart 

 

Styrelsen diskuterade en circuit utställning i samband med EDS i Stockholm 

2026. 

 

Pia och Anneli kommer att ingå i utställnings kommittén 

Kommittén ska diskutera rosettförrådet. 

 

§11) Tidnings kommitteen 

             Tidnings kommitteen meddelar att allt går bra och det finns fortfarande  

             almanackor till försäljning. 

 

§12) Medlemsansvarig  

Medlemsansvarig berättar att 31/12-23 var det 617 medlemmar. 

Man har också skickat ut en nyårshälsning till 900 tibbe ägare, varav ca 100 studsade 

tillbaks p g a felaktig mailadress.  

 

§13) Christina uppdaterade vår åtgärdslista 

 

§14) Inga bordlagda ärenden behandlades 

 

§15) Övrigt 

 

Sponsoransvarig meddelar att det är svårt att få fodersponsorer 

Styrelsen diskuterade kring Träffen i Stockholm i mars.  

SKKs Avels kommitté  har meddelat att man godkänt ett bidrag till detta evenemang 

på 10.000 kronor. 

Det planeras även ett Webinarie under hösten, mer info kommer. 

Planeringen angående årsmötet och utställningarna är i full gång, mer info kommer. 

  



 
 

 

Sid 3 (3) 
 

Protokoll nr 1 

Styrelsemöte Svensk Specialklubb för Tibetansk Spaniel  

8 januari 2024 

 

               På SKK:s informationsträffar ska minst en från styrelsen delta.  

               Datumen är bokade 

 

§16) Nästa möte 15 februari kl. 18,30 (digitalt) 

 

§17) Mötet avslutas 

Pia Molin avslutar och tackar för kvällens möte. 

 

 

Sekreterare  Ordförande 

 

Lotta Östlund  Pia Molin 

Justerare 

 

Annika Arosenius 


